
Ungdomsektionen 19/5-24
Plats: Bergslätt
Tid: 18.15
Närvarande: Johan Johansson, Melissa Lazarides, Johanna Johansson, Charlotte
Blom, Sara Moodh, Maria Leandersson, Klara Noaksson

1. Fastställande av dagordning
- Dagordningen fastställs.

2. Val av justerare
- Charlotte väljs till justerare.

3. Genomgång av föregående protokoll
- Patrik Källén informerade kring P13 och F10-11.
- Johan blev utsedd till Patriks kontaktperson.
- Anders Johannesson från Grunden presenterade deras verksamhet.
- Matchställ
- Ljudanläggning i bollhallen
- Newbody
- Ansvarsfördelning i u-sektionen
- Countryfesten
- Johan träffade Maria Settergren angående fotbollsaktivitet för åldrarna 3-5 år
- Försäljning av Bambusa
- Inköp av västar, koner, bollar m.m.
- Möteslängd ca 1- 1,5 timme
- Cupavgift för Sommarcupen
- Bollkallar
- Städdagen på Bergslätt
- Trivselpeng till ungdomslagen

4. Materialinköp
- Små västar behöver köpas in till de yngsta lagen i bollhallen. Vi köper in 20 bollar
storlek 4. Maila Hans på CC Sport om att flera strumpor har gått sönder. Vi har fått
önskemål om taktikmappar från flera lag. Vi beslutar att 7-mannalagen och uppåt får
taktikmappar. Lagen får höra av sig om de vill ha.

5. Idrottsskolan
- Vi behöver personer som hämtar och serverar maten. Lunchen pågår under ca 1,5
timmar. Maria och Sara tar tisdag, Klara och Charlotte tar onsdag och Melissa och
Kent torsdag. Melissa kollar upp när maten ska hämtas. Engångsmaterial kommer
med maten. Vi behöver kolla upp vilken dryck vi kan få. Bollar behöver pumpas.

6. Countryfestivalen
- Frågan kring endagsbiljetter för de som jobbar för föreningen behöver klargöras. Vi
begär in listor från alla lag på vem som ska jobba på vilka pass så att vi har ett
schema över samtliga.



7. Övriga frågor
- Vi behöver strukturera upp vad som ingår i uppdraget att vara bollkallar. Ledarna
behöver finnas med för att stötta upp. Johanna skickar ut information till ledarna kring
detta. Västar till bollkallarna tas i ungdomsförrådet. Tyvärr hittar vi inte
bollkallevästarna.

- Föreningsdialog på Utvecklingscentrum. Johan deltog från ungdomssektionen.
Fredrik Andersson från kommunen informerade om nattvandrare. Om det är något
som föreningen skulle kunna tänka sig att hjälpa till med. Detta i samarbete med IFO,
Polisen, Svenska kyrkan. Föreningen skulle kunna tjäna 10000-15000 kronor på
detta. Hans Åkerlund och Kristoffer Wennerström har anmält intresse att delta.
PEP-dag i september vid bollhallen. Några representanter från Eds FF behövs.

- Onsdag 22/5 har Johan möte med Lena Edman för att fördela inomhustider i
bollhallen.

- Johan kollar med Jonte Eriksson angående vhs-kassetterna i ungdomsförrådet.

- Planer på en föreningsdag där styrelsen träffar ledarna för att gå igenom vad
föreningen förväntar sig av lagen. T.ex. att de äldre lagen behöver ställa upp att
döma de yngre lagens matcher. Under sommarcupen var det tufft att få ihop domare.

- Vi köper in 5 mjuka nickträningsbollar. Vi försöker köpa dem på Karlssons.

8. Nästa möte
- 16 juni kl. 18.15.

/Klara Noaksson


